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Dommeldange

studio
56 m2

This charming furnished studio in Dommeldange has been rented!

On the last floor, this 56 sqm studio is divided into two parts, with one side featuring a fully equipped kitchen and a small lounge area, while the other side
comprises a sleeping area with an en-suite shower room and toilet. A parking space and a weekly cleaning are also included.

The area of Dommeldange provides easy access to the city center, the Kirchberg business district, as well as the highway, the airport, and beautiful
walks in the nearby forests.

If you need any further information or an estimate of your property, don’t hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Ce charmant studio dans le quartier de Dommeldange a été loué !

Au dernier étage et d’une superficie de 56 m2, le studio est divisé en deux parties, avec d’un côté une cuisine entièrement équipée et un petit salon, tandis
que de l’autre côté se trouve un espace nuit avec une salle de douche attenante et des toilettes. Un emplacement de parking et un ménage hebdomadaire
sont inclus.

Dommeldange offre un accès facile au centre-ville, au quartier d’affaires de Kirchberg, ainsi qu’à l’autoroute, à l’aéroport et à de belles promenades dans
les forêts voisines.

Si tu as besoin de plus de renseignements ou d’une estimation de ton bien, n’hésite pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : r_scu_22189
double glazing / gas / parking / 1 bathroom(s)
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